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Kedves Rábahídvégi Lakosok! 

 

Engedjék meg, hogy karácsony közeledtével 

e sorokkal köszöntsem Önöket! 

Ilyenkor év vége felé hajlamosak vagyunk a 

mögöttünk álló év összegzésére, átgondoljuk, 

mi mindent hagytunk a hátunk mögött… 

Bizony ez az év sem telt el nehézségek 

nélkül, de hál’ Istennek eredményekben sem 

szűkölködtünk; és az ünnepek közeledtével 

csak a jó dolgokra szabad gondolni! 

Kicsinosítjuk a házainkat, ünnepi díszbe öl-

töztetjük a környezetünket és a szívünket is. 

Kívül-belül megtisztulva várjuk az ünnepe-

ket. A készülődés izgalmában próbáljuk kita-

lálni, kilesni szeretteink titkos vágyait, jókí-

vánságokkal kedveskedünk rokonainknak, 

ismerőseinknek is.  

Ezt a hagyományt követve kívánok és is 

Önöknek szeretetteljes karácsonyi ünnepeket 

és, eredményekben gazdag békés, boldog új 

eszte-

dőt!

 
Borsits Zoltán 

polgármester 

 

 

Hosszú évek óta hagyomány nálunk az idő-

sek napjának megünneplése. Ilyenkor össze-

fognak kicsik és nagyok, hogy a falu idősebb 

korú tagjait köszöntsék. Az ünnep előtti he-

tekben lelkesen készülődtek az ovisok, az is-

kolások és a frissen alakult helyi dalárda tag-

jai, hogy méltó műsorral köszönthessék az 

ünnepelteket.  

Az óvoda és az iskola konyhájáról finom po-

gácsa került az asztalra, melyet Pados képvi-

selő úr egészített ki Fornetti sütivel. Az ita-

lokról az önkormányzat és a helyi ÁFÉSZ 

gondoskodott. Mindezeket a vöröskeresztes 

„kislányok” szolgálták fel. A pergő műsor 

után a jókedv a tetőfokára hágott, hamar elő-

került Gerencsér Sanyi bácsi citerája is; a nó-

ták mellett egyesek még táncra is perdültek. 

Remek délután volt! 

Aki nem hiszi, jövőre járjon utána… 
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A Választások eredményei: 

Polgármester választás eredménye: 

 

Borsits Zoltán Tamás 384 szavazat 

Bódis János 14 szavazat 

Horváth Tamás 60 szavazat 

 

Megválasztott polgármester: 

Borsits Zoltán Tamás 

 

Helyi önkormányzati képviselő választás eredménye 

 

Borsits Zoltán Tamás 231 

Bódis János 32 

Déri Ferenc 325 

Forrai Miklós 152 

Horváth Ernő 237 

Horváth Lászlóné 117 

Horváth Tamás 80 

Kovács József 140 

Kovács Kornél  130 

Lakics Ervin Valdemár 154 

Lasics Attila János 151 

Mátyás István 96 

Nagy András 180 

Pados Imre 245 

Rigler Istvánné 105 

Smolczer Tibor András 221 

Tóth József 79 

 

A képviselő-testület tagjai: 

Déri Ferenc 

Pados Imre 

Horváth Ernő 

Smolczer Tibor András 

Nagy András 

Lakics Ervin Valdemár 

Forrai Miklós 

 

Megválasztott cigány kisebbségi önkormányzati képviselők 

 

Sárközi János 9 szavazat 

Nyári  József Gyula 8 szavazat 

Horváth István 10 szavazat 

Nyári Jenő 8 szavazat 

Nyári Anikó 9 szavazat 
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Képviselő-testületi üléseken történt 

Rábahídvég község Önkormányzati Képviselő-testülete 2006. október 11-én tartotta alakuló 

ülését. 

A polgármester és a képviselők letették az 

esküt, és átvették megbízóleveleiket a Helyi 

Választási Bizottság elnökétől, Farkas Lász-

lótól. Ezt követően Borsits Zoltán ismertette 

az elkövetkező négy évre szóló programját. 

Megválasztotta a testület az Ügyrendi Bizott-

ság elnökét és tagjait, az elnök: Smolczer Ti-

bor, tag Forrai Miklós és Pados Imre lett. A 

polgármester tiszteletdíját a korábbi mérték-

ben, 200.000Ft/hó összegben állapította meg 

a testület. Határoztak a képviselői tiszteletdíj-

ról is, melyet szintén nem emeltek, a korábbi 

17.000Ft/hó maradt. A település alpolgár-

mesterévé Horváth Ernőt választották meg. A 

Szervezeti és Működési Szabályzat felülvizs-

gálatával megbízták a jegyzőt. 

 

2006. november 13-án is ülésezett a testület 

Elfogadták a képviselők a 2007. évre vonat-

kozó belső ellenőrzési tervet. 

Elbírálták a Bursa Hungarica pályázatokat. Itt 

10 pályázónak havi kettőezer forint támoga-

tást ítéltek meg. Áttekintette a testület a te-

metőben elvégzendő aktuális és szükséges 

munkálatokat, illetve a temetők rendjére vo-

natkozó helyi szabályozást. Döntöttek a céd-

rusfák kivágásáról, az új részben az első hely 

kijelöléséről, a parcellák kiméretéséről. Meg-

bízták a jegyzőt az új temetőrendelet elkészí-

tésével és a testület elé terjesztésével. Átte-

kintették a képviselők a lakások bérletére vo-

natkozó helyi szabályozást is. A rendelet fe-

lülvizsgálatával és a módosítás testület elé 

terjesztésével szintén a jegyzőt bízták meg. 

Döntöttek a Bertha György u. 36.szám alatti 

ingatlanban megüresedett lakás hasznosításá-

ról is. Három szociális bérlakás igénylő volt, 

illetve érkezett még egy igény, Rigler Mária 

részéről, aki az előtte lévő üzlethelyiséget is 

működteti. Ő raktárként kívánta bérbe venni 

az ingatlant, mivel az ÁNTSZ olyan előírá-

sokat hozott a boltra vonatkozóan, amit e bő-

vítés nélkül teljesíteni nem lehet, és az üzlet 

bezárásra kerülne. A testület úgy döntött, 

hogy ez utóbbi kérelmet támogatja. Ezzel le-

hetővé tette, hogy a falu egyik közkedvelt 

boltja tovább működjön, illetve az önkor-

mányzatot egy újabb stabil bevételi forráshoz 

juttatta. 

Elvi döntést hozott a testület arról, hogy a 

következő tanévtől Püspökmolnárival közö-

sen kívánja fenntartani az iskolát, olyan for-

mában, hogy az alsós gyerekek Rábahídvé-

gen a felsősök pedig Püspökmolnáriban ta-

nulnának. A két település között a gyerekeket 

kísérővel ellátott iskolabusz szállítaná. Dön-

töttek a már hagyományos idősek napi ren-

dezvény megtartásáról is, december 9-én ün-

nepi műsorral és egy kis megvendégeléssel 

köszöntötték a falu idős embereit. 

 

2006. december 4-én rendkívüli ülést tartott a testület 

A polgármester tájékoztatta a testületet az is-

kolával kapcsolatban Püspökmolnáriban ki-

alakult álláspontról, arról, hogy ők is úgy 

döntöttek, hogy közösen kellene fenntartani 

az iskolát, úgy, hogy az alsósok Rábahídvég-

re, a felsősök Püspökmolnáriba járnának, to-

vábbá ők felvetették, meg kellene vizsgálni 

azt is, hogy az az intézmény valamely iskola 

tagiskolájává váljon. Az állami támogatások 

nagyobb arányú megszerzése miatt arról dön-

tött a testület, hogy a közös intézménybe be-

integrálja a két település óvodáját is. Termé-

szetesen a gyermekek a jövőben is ugyan oda 

járnának ahová eddig, ez csupán szervezeti 

változást jelent. 

Az oktatási nevelési intézmények ilyen for-

mában való átszervezése hozzávetőlegesen 

16,-MFt megtakarítást hoz Rábahídvégnek. 

Döntött a testület arról is, hogy a jövőben 

Püspökmolnárival közös hivatalt, körjegyző-
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séget kíván fenntartani. Ez a két településnek 

együtt 8,-M Ft plusz támogatást jelent. 

Rendeletben határozták meg a 2007. január 

1-től érvényes a szemétszállítási díjat. 

80literes edényért  215,-Ft-ot, 120literes edé-

nyért 299,-Ft-ot, 240literes edényért 570,-Ft-

ot kell majd fizetni ürítésenként. A vízdíj ára 

is emelkedik. Jövőre az alapdíj 240,-Ft lesz, a 

lakosság által fizetendő fogyasztásarányos 

vízdíj pedig 216Ft/m3. 

Döntött a testület arról is, hogy csatlakozik 

MÜLLEX -KÖRMEND Kft. új szolgáltatá-

sához, a zsákos szelektív hulladékgyűjtéshez. 

Ennek keretében a lakosság az ingyen kapott 

zsákokba gyűjtheti a fém-, a műanyag-, a pa-

pírcsomagolásokat és az italos kartondobo-

zokat. Ennek elszállítása négyhetente törté-

nik, és fizetni nem kell érte. A szolgáltatásról 

bővebb információt tartalmazó szórólapot, és 

a gyűjtéshez szükséges zsákot a jövőben 

minden házhoz eljuttatjuk. 

2006. december 6-án Püspökmolnári és Rá-

bahídvég képviselő-testületei közös ülést tar-

tottak. Itt a két testület együttesen döntött ar-

ról, hogy a két település általános iskoláját, 

óvodáját és művelődési házát 2007. szeptem-

ber 1-től egy közös fenntartású intézménnyé 

szervezi át, illetve 2007. január 1-től a két te-

lepülés közös hivatalt, körjegyzőséget mű-

ködtet, melynek székhelye Rábahídvég lesz. 

 

2006. október 12-én megalakult a Rábahídvégi Cigány Önkormányzat. 

Köszönjük azoknak a segítségét, akik segítet-

ték, hogy megalakuljon Rábahídvégen is a 

cigány önkormányzat. 

Kérjük, hogy bizalommal forduljatok a ci-

gány önkormányzathoz. 

Kellemes karácsonyi ünnepeket és boldog új 

évet kíván a falu lakóinak a Rábahídvégi Ci-

gány Önkormányzat. 

Cigány Önkormányzat elnöke 

Sárközi János 

 

FIGYELEM! 

A település határában lévő utak árkok és az ott lévő fák az önkormányzata tulajdonában 

vannak. A fák kivágásához az önkormányzat írásbeli engedélye szükséges. Aki engedély nél-

kül vág ki ilyen fát, és az is, aki ezt elszállítja, lopást követ el! 

 

Megalakultunk! 

Értesítjük Önöket, hogy a szüreti mulatság 

sikerén felbuzdulva megalakítottuk helyi 

dalárdánkat! Célunk az, hogy felelevenítsük 

azokat a dalokat, melyeket valaha az egész 

falu szívesen énekelt. Tagjaink közé várjuk 

mindazokat az idősebbeket, akik szívesen 

osztanák meg velünk tudásukat, illetve várjuk 

azokat a fiatalokat is, akik szeretnék ezt a 

tudást magukba szívni. Összejöveteleinket 

csütörtökönként 17 óra 30-tól tartjuk a 

művelődési házban.  

Minden érdeklődőt szeretettel várunk!  
A dalárda tagjai 
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„-Honnan jöttél, Télapó? 

-Hóországból, hol a hó 

       hegyvastagnyi takaró…” 

Azt vesszük észre, hogy itt az év vége, elre-

pült a 2006-os esztendő. Ez egyben azt jelen-

ti, hogy közelednek az ünnepek, elérkezett a 

készülődés ideje. December 5.-én látogatott 

el hozzánk a Télapó. Az idén akár rövidnad-

rágban is hozhatta volna a zsákját, mert eny-

he őszt idéző napokat írtunk. Hó helyett a ra-

gyogó napsütésben a virágok nyíltak. A gye-

rekek dalolva várták a Mikulást, kíváncsian 

hallgatták az Aranykönyv titkait. Nagy 

örömmel egyenként vették át csomagjaikat.  

Mostanra a kellemes időt felváltotta a zor-

dabb, zimankós, borongós télies időjárás. Sö-

tét, ködös esték ölelik körül a falut Advent 

idején. Távolról csak halványan látszanak az 

otthonokat díszítő fények, közelebbről nézve 

igazi karácsonyi hangulatot árasztanak.  

Öregek napján az óvodások örömmel vettek 

részt, mese előadásával, tánccal köszöntötték 

a jelenlevőket.  

Az ovisok most is eljutottak a Mesebolt báb-

színház előadásaira.  

Az óvodában december 21.-én csütörtökön 

lesz a Fenyőfa ünnepély. Az ünnep alkalmá-

ból készségfejlesztő, memória játékok, köny-

vek kerülnek a fa alá. 

Megköszönöm mindazoknak, akik munká-

jukkal, anyagi támogatássukkal segítik óvo-

dánkat. Többek közt ezáltal lettek új fények a 

karácsonyfán. Pályázati pénzből valósítottuk 

meg az udvarunk parkosítását, erre még az 

ősz folyamán az EDS dolgozói segítségével 

került sor, amikor dísz bokrokat, tujákat ül-

tettünk.  

Az újévben a gyermekeket január 3.-tól sze-

retettel várjuk vissza az óvodába. 

Minden kedves rábahídvégi olvasónak és 

családjának Kellemes Karácsonyi Ünne-

peket és Békés Boldog Új Esztendőt kí-

vánnak az óvoda dolgozói. 

Kovács Bernadett 

Óvodavezető 

 

  
 

Hídvégi Híradó 

A Rábahídvégi Önkormányzat lapja 

Megjelenik: negyedévente 450 példányban 

Felelős kiadó: Dr. Kovács Andrea jegyző 

Szerkesztő: Molnár Tibor 
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Az iskola hírei 

A szeptemberi tanévkezdés ünnepi pillanatai 

után megkezdődött a munka az iskolában. A 

lazaságot félre kellett tenni, újra kötött napi-

rendhez kellett hozzá szokni. Természetesen 

ez is mind minden más dolog, valakinek rö-

videbb, valakinek hosszabb időt vett igénybe. 

Az új tankönyvek megismerése, átlapozása 

előrevetítette, hogy mivel is foglakozunk 

majd az adott évfolyamon, milyen új ismere-

tekhez juthatnak a tanulóink. Az elsőseink 

mára már megismerték az iskola szokásait, a 

tanórák munkatempóját, mi az hogy órarend, 

mit is jelent az, hogy Házi feladat rendszeres 

elkészítése. A végzősöknek lehetőségük volt 

elmenni azokba a középfokú iskolákba, ame-

lyekbe majd beadják felvételi lapjukat. Az 

idei évben is lesz olyan tanulónk, akinek 

központi írásbeli felvételi feladatlapot kell 

megírni magyar nyelv és irodalomból, illetve 

matematikából.  

A tantárgyi versenyek ideje még nem érke-

zett el, egyenlőre még csak két tanulónk vett 

részt a Simonyi Zsigmond helyesíró verse-

nyen, Horváth Marietta 5.osztályos és Né-

meth Dávid 6.osztályos tanuló. Eredményeik-

ről még nem érkezett visszajelzés. Az alsó 

tagozatos fiúk Püspökmolnári Kupán fociz-

tak, ahol a vasváriak mögött az előkelő má-

sodik helyezést érték el. A hagyományokhoz 

hűen iskolánk tanulói kiválóan szerepeltek a 

„SULI VIRTUS” vetélkedőn. Csapatban első 

helyezést értek el, így jogot szereztek az or-

szágos vetélkedő részvételére, ami december 

16-án került megrendezésre. Elmondhatom, 

hogy mindenki a tudásának megfelelően dol-

gozott, sorversenyben csak egy ponttal ma-

radtunk le a döntőről. Így  a 24 csapatból a 

9.helyet szereztük meg. Az egyéni verseny-

ben Mosonyi Tímea és Bíró Martin képvisel-

te iskolánkat. Az erős emberek versenyszá-

maihoz hasonló feladatok igazán próbára tet-

te őket. A rendezvényen, a versenyzőkön kí-

vül jutalomból részt vehettek az iskolánkból 

azok a felső osztályos tanulók is, akiknek a 

tanulmányi eredménye az első félévben a leg-

jobb volt. Az út fárasztó volt, de a gyerekek 

véleménye szerint megérte. E helyen szeret-

nék köszönetet mondani Piri Tamás és 

Fukszberger Imre uraknak, akik részvételün-

ket elősegítették. 

Az idei esztendőben is ellátogatott az iskolá-

ba a Mikulás bácsi. Valamennyi tanuló kapott 

tőle ajándékot. Az ajándékosztásban a 

8.osztályosok segítettek. Ami meglepő volt, 

csupán csak az, hogy egyetlen egy virgácsot 

sem adott a Mikulás bácsi.  

A karácsonyi ünnepekre való várakozást se-

gíti elő, hogy a harmadik tízpercben valam-

ennyi tanuló az Adventi naptár előtt találko-

zik és egy szép ének eléneklése után megle-

petéshez juthat naponta két osztály. 

Ezen időszaknak legkiemelkedőbb rendezvé-

nye volt a Karácsonyváró műsor, amelyet a 

tanulóink által készített ajándékok vására kö-

vetett. Köszönöm kollégáimnak és az érintett 

szülőknek  a segítséget amit  az ajándékok 

elkészítésében nyújtottak illetve mindazok-

nak, akik a műsort összeállították, felkészítet-

ték a gyerekeket, és természetesen a szerep-

lőknek is elismerés jár. 

Egy hét sincs hátra, és itt van a legszebb ün-

nepünk, a KARÁCSONY. 

Engedjék meg, hogy az Általános Iskola va-

lamennyi alkalmazottja és tanulója nevében 

Kellemes Karácsonyi Ünnepeket, és Boldog 

Új Évet kívánjak a község valamennyi lakó-

jának. 

A téli szünetben pedig minden gyermek lazít-

son egy kicsit, pihenjen, hogy 2007. január 3-

án kipihenve folytathassuk a munkát. 

Smolczer Tibor 

igazgató 

 

 


